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Als je de functies van speler, scheidsrechter, lid van de
commerciële cel binnen de club en ook lid van het VHV
bestuursorgaan combineert met een drukke IT-job, dan
mag je hem gerust een duizendpoot noemen. En
nochtans is de Izegemse Michiel Demeulenaere nog
maar 25 jaar. Zĳn liefde en passie voor het handbal
zorgen dan ook voor veel waardering.

“En ik ben al 19 jaar actief in het handbal,” lacht Michiel.
Vanaf zĳn zesde jaar dus?

“Ja, daar hangt een grappige voorgeschiedenis aan vast.
Mĳn twee neefjes voetbalden en op zondag maakten we
vaak de tuin van mĳn grootmoeder onveilig. Ik heb lang
graag willen voetballen, maar daar zĳn mĳn ouders nooit
akkoord mee gegaan. Ze waren geen fan van de mentaliteit
en de commercie binnen het voetbal. Sport blĳft in de
eerste plaats een hobby, die dient ter ontspanning. Iets wat
in het voetbal vaak plaats moest ruimen voor prestaties.

Welke sport dan wel? Bĳ de stad Izegem bestaat er een
formule ‘Ontdek je sport’, een jaar lang allerlei sporten
uitproberen bĳ de verschillende deelnemende Izegemse
sportclubs. Mĳn ouders schreven me hiervoor in, samen
met één van mĳn beste vrienden Thomas Vandewalle,
waarmee ik nog steeds de kleedkamer deel. Na dit jaartje
proeven van verschillende sporten, besloten we ons aan te
sluiten bĳ handbalclub Izegem, die in de streek toch een
goede reputatie had.

Ik maakte er snel een aantal vriendjes, de generaties ‘98 en
‘00 zĳn nog steeds een belangrĳke steunpilaar binnen de
club. Ik doorliep alle jeugdreeksen en bracht het tot in het
eerste team. Na enkele studie gerelateerde verblĳven in het
buitenland, na Covid, na langere periodes in het buitenland
en wegens het stĳgende niveau en de bĳhorende
trainingsintensiteit besloot ik te stoppen met het eerste
team. Het waren enkele fantastische jaren maar ik had het
gevoel op mĳn plafond als speler te stoten en wilde tĳd
maken voor andere dingen in het leven. Ik speel nog steeds
in de tweede ploeg op Liga 1-niveau en vind het fantastisch
dat onze eerste ploeg dit seizoen voor het eerst aantreedt
in de BeNeLeague.”

Is die BeNeLeague geen vergiftigd geschenk? Michiel
Demeulenaere: De BeNeLeague is een geschenk voor de
club en het logische vervolg en de bekroning voor het
jarenlang hard werken van spelers, vrĳwilligers, staf,
trainers en iedereen die de club een warm hart toedraagt.

Het is inderdaad zo dat wĳ nog geen enkel punt haalden,

maar we spelen vaak goed mee. Verschillende ploegen hebben al ondervonden dat het kan spoken
in Izegem en als we blĳven werken, volgen die punten wel. Het niveauverschil tussen 1ste nationale
en BeNeLeague is nu eenmaal groot. Dat zal voor andere ploegen niet anders zĳn. Door aan te
treden in die internationale competitie kunnen we meer en grotere sponsors aantrekken. Dit komt de
club en jeugdwerking ten goede. Intussen worden die wedstrĳden door een toegenomen groep
supporters gevolgd. Ik denk niet dat er veel clubs zĳn met ons gemiddelde toeschouwersaantal.”

Izegem wordt daardoor op de kaart gezet? “We zĳn een vereniging en sport leeft in Izegem. Voor
de ploeg in de BeneLeague zĳn er een 22-tal spelers. Maar ook in het tweede en het derde team
hebben we een 50-tal getrouwen. Uniek is dat we één grote vriendenbende zĳn. Je vindt de
verschillende ploegen dan ook vaak voor elkaar supporterend in de tribune en na de match
nakaartend in de cafetaria.

Izegem blĳft verder ook een gezellige familieclub. Leuk is ook dat regionaal talent uit andere ploegen
bĳ Izegem de kans krĳgt om handbal te spelen op het hoogste niveau. Waar je vroeger vaak richting
Limburg/Luik/Antwerpen moest trekken, kunnen deze jongens nu gewoon in eigen regio blĳven. Ik
ben ervan overtuigd dat dit een goede zaak is voor iedere club in onze regio die vaak wel
ondervertegenwoordigd is.”

Je bent niet alleen speler, maar ook scheidsrechter. Ambities? “Voorlopig niet. Ik doe het
eigenlĳk meer uit liefde voor het spelletje. Zonder scheidsrechter geen wedstrĳd. Ik speel zelf nog te
graag en dat wil ik nog wel een tĳdje zo verder doen. Op voor mĳ non-matchdagen (vaak op zondag)
leid ik vaak een wedstrĳd. Gelukkig, want er is een groot tekort.”

Verder ben je actief binnen het bestuur van Izegem? “Ja, samen met een paar andere vrĳwilligers
verzorgen we de communicatie van de club.”

Maar je wilde nog meer jouw stempel drukken op het beleid van de VHV? “Ik ben sinds juni
verkozen als bestuurder in het bestuursorgaan van de VHV. Momenteel komen we een tweetal keer
per maand samen. Momenteel probeer ik vooral goed te observeren, de werking te begrĳpen en bĳ
te leren. De afgelopen maanden waren we zoet met het beleidsplan 2025-2028. Een cruciaal middel
voor het bekomen van onze werkingssubsidies. Persoonlĳk zou ik me in de toekomst graag richten
op het (her)activeren van topics rond arbitrage. Een eerste stap daarin was het opnieuw tot leven
brengen van de cel arbitrage in onze gewesten. Daar staan we voor een aantal belangrĳke
uitdagingen met als kernvraag: hoe kunnen we handballers, handbalsters, vrĳwilligers,
sympathisanten ertoe bewegen om actief te worden/blĳven als scheidsrechter? We moeten ons er
wel van bewust zĳn dat onze middelen beperkt zĳn. Een creatieve oplossing lĳkt zich op te dringen.”

Je bent dus nog niet zo lang in het VHV-beleid betrokken, maar heb je al enkele conclusies?
“Voor mĳ was dit allemaal nieuw en dus heb ik me in deze materie tot een luisterende rol beperkt.
Het beleidsplan 2025-2028 bouwt voor een groot deel verder op het plan van 2020-2024, wat maakt
dat de hoofdrol in de beleidsbepaling weggelegd was voor mĳn collega’s die betrokken waren bĳ het
vorige plan. Logisch.”

Moet je geen lange verplaatsingen maken voor de vergaderingen in Limburg of Antwerpen?
“Door Covid hebben we wel geleerd dat je ook ‘online’ vruchtbare gesprekken kan voeren. Maar aan
de andere kant heb ik toch ook graag dat een aantal vergaderingen ‘live’ plaatsvinden, zodat je
iedereen wat beter leert kennen. Een goede mixte is ideaal.”

Zĳn al deze activiteiten ook te combineren met een gezond familiaal leven?“Als vrĳgezel lukt dit
allemaal nog wel, al staan mĳn weken vaak strak vol gepland. Ik amuseer me goed op de manier
waarop het nu loopt en haal veel voldoening uit al mĳn bezigheden.”

Heb jĳ nog vrĳe tĳd naast al jouw sportieve bezigheden? “Gelukkig heb een afwisselende,
flexibele job, waar ik af en toe wel eens voor naar het buitenland kan en ik mĳn agenda flexibel kan
opstellen. Verder ben ik een fervent reiziger. Als ik op reis vertrek, staat alles even ‘on hold’. In
januari ga ik er bĳvoorbeeld eens tussenuit. Dan vertrek ik enkele weken richting het Midden-
Oosten.”
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